
PRED LETNO SKUPSČINO AMD MOSTE
v

Cakalna doba
7 - 9 mesecev

Pribodnji teden se bodo sestali delegati skupščine AMD Moste.
Gradivo za letno zasedanje so društveni organi in člani delovne
skupnosti kar nekaj časa pripravljali in brusili. Sedaj je kot predlog
odposlano in delagati se z njim že seznanjajo - sami in, upajmo, tudi
s svojimi delegatskimi temelji po DO in KS. Pozornost smo namenili
letnemu poročilu. Optimnistično je, a tudi kritično in samokritično.
Naj iz tega drugega zornega kota pogledamo na eno, dve podrobno-
sti.

Kako doseči večjo kakovost storitev
avto šole ob vedno večjem povpraše-
vanju po teh storitvah, pa ob že kar
nekam kroničnem pomanjkanju in-
štruktorjev vožnje?! Kar sama se po-
nujata vsaj dva odgovora: več kvalitet-
nih inštruktorjev in še boljša kakovost
storitev. AMD Moste se je z vso res-
nostjo usmerilo vanju. Lani je začelo
delati 13 novih inštruktorjev vojnje;
8 od njih je društvo pridobilo z nude-
njem društvenega mentorstva in s so-
udeležbo pri stroških šolanja. Ker so
prekinili delovno razmerje le štirje in-
štruktorji, bi bilo s te plati vsaj delno
potrjena stalna in intenzivna društve-
na skrb za inštruktorje. A podobne ali
kar enake težavc imajo vsa ljubljanska
društva. Ali jih tudi tako ali podobno
kot v Mostah tudi rešujejo? Po čakalni
dobi kandidatov za praktično vožnjo
sodcč - najbrž ne! Le-ta se namreč
zadnja leta kar povečuje in se je prejš-
nje leto tudi pri AMD Moste podaljša-
l a s 5 - 7 n a 7 - 9 mesecev.

Tu seveda lahko svoje prispeva ka-
kovost inšiuktorjevaga dela. To pa
pomeni - s strani društva - omogoča-
nje izpopolnjevanje inštruktorjev vož-

• nje tako v stroki kot v kulturi odnosov

do kandidatov, pa v aodragogiki, zna-
nju slovenskega jezika itn.

# Kritično in samokritično!
Ta skJop problemov je v avto mo-

to društvih (pa seveda podobno tudi
v drugihj začutila tudi občinska kon-
ferenca SZDL. Lani je sprejela več
sidepov, stališč in predlogov o deio-
vanju družbenih organizacij in dru-
itev ter pozvala članstvo in organizi-
rane sile k nadaljnji krepitvi tega de-
la našcga političncga sistema.

Problemska konferenca je pozvala
tudi krajevne koference SZDL k tes-
nejšemu in rednejšemuj sodelovanju
z dništvi pa k takemu delovanju poz-
vala kajpada tudi njih.Najbrž kaže,
da bi se v ta pnzadevanja globlje
vidjučilo tudi AMD Moste, da se
kadrovsko še okrepi, še bolj poveže
z občtnskim svetom za preventivo in
vzgojo v cestnem prometu, doseze
nadaljnjo kvalitetno rast in kar naj-
bolje zadovoljuje svoje članstvo. Ta-
ko bo naprej razvilo eno svojih po-
membnih družbenih dejavnosti
v splošno korist in zadovoljstvo po-
sameznikov.
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